

24 out

(Jezi di :) Se mwen menm ki limyè k'ap klere tout moun sou latè. Jan 8. 12

Se limyè nou ye pou moun ki sou latè. Moun pa kapab kache yon lavil ki bati sou yon mòn. Ni yo pa limen yon lanp pou yo mete l anba yon mamit. Men, yo mete l sou yon etajè, pou l klere pou tout moun ki nan kay la. Konsa tou, se pou limyè nou klere devan tout moun, pou lè yo wè tout byen n ap fè yo, y a fè lwanj Papa nou ki nan syèl la. Matye 5. 14-16

Se pou nou klere kote Bondye mete nou an

Bondye mete pitit li yo, pou temwanye sa l ye, isit la oubyen laba, nan monn nan, tankou yon nonm k ap viv nan vil, ki ta vle plase poto limyè (lanpadè) nan plizyè ri nan vil la. Plis kote a fè nwa, plis (poto limyè a) lanpadè a itil. Men, menm jan poto limyè elektrik yo lye ak fil ki sòti nan yon rezo elektrik, konsa tou, pou nou ka klere fòk nou konekte nan yon sous enèji. Senyè a te avèti disip li yo : “moun ki separe avè m pap ka fè anyen” (Jan 15. 5). Se pa lanp yo ki chwazi pou tèt yo, kote yo dwe plase yo. Sa ki enpòtan, se pou yo klere kote yo plase yo a.

Se sou plan moral, kretyen an dwe klere nan monn ki pi renmen fènwa pase limyè a. E limyè sa a, se reyònman limyè Kris la. Chak kretyen nan yon kontèks kèlkonk, twouve l nan yon lye l ap travay. Y ap travay nan yon kondisyon pètèt yo ta renmen chanje, men ki pa fasil, paske kote sa a p ap chwazi pa aza. Si Bondye te mete m travay la, li gen yon rezon. L ap tann mwen pwodui pèfeksyon moral Kris yo kote m ap travay la : bonte, imilite, dousè, jwa, pasyans, devouman. Moun ki pa li pawòl Bondye a, dwe ka li l nan lavi mwen. Ki egzijans mwen genyen nan ka sa a ? Mwen dwe kite kouran pase ! M dwe rete konekte nan sous enèji Bondye a, kenbe kominyon avèk Bondye, avèk Senyè a. Bay limyè se pou sa kretyen an ap viv sou latè. Nou pa dwe manke sa ki prensipal misyon nou.

24 août

(Jésus dit) : Moi, je suis la lumière du monde. Jean 8. 12

Vous êtes la lumière du monde. Une ville située au sommet d'une montagne ne peut pas être cachée. On n'allume pas non plus une lampe pour la mettre ensuite sous le boisseau, mais sur le pied de lampe ; et elle brille pour tous ceux qui sont dans la maison. Que votre lumière brille ainsi devant les hommes.

Matthieu 5. 14-16

Rayonner là où Dieu nous a placés

Dieu place ses enfants, témoins de ce qu'il est, ici ou là dans le monde, comme un bon urbaniste placerait des lampadaires dans les rues d'une ville. Plus l'endroit est sombre, plus ils sont utiles. Mais de même que les lampes électriques sont reliées au réseau, pour donner de la lumière, il nous faut être en contact avec une source d'énergie. Le Seigneur a averti les siens : "Séparés de moi, vous ne pouvez rien faire" (Jean 15. 5). Les lampes n'ont pas choisi l'endroit où elles ont été placées ; l'important, c'est qu'elles donnent de la lumière là où elles sont.

C'est sur le plan moral, dans un monde qui préfère l'obscurité, que le chrétien apporte de la lumière ; et cette lumière, c'est le rayonnement de la vie de Jésus. Chacun se trouve dans un certain contexte, sur un lieu de travail déterminé, dans des conditions qu'il voudrait peut-être changer, mais qui ne sont pas fortuites. Si Dieu m'a placé là, il sait pourquoi. Et il attend de moi que je reproduise, oui, justement là autour de moi, les perfections morales de Jésus : bonté, humilité, douceur, joie, patience, dévouement. Ceux qui ne lisent pas la Parole de Dieu doivent en quelque sorte pouvoir la lire dans ma vie. Que faut-il pour cela ? Que le courant passe ! Rester en contact avec la source divine, maintenir effective la communion avec Dieu, avec le Seigneur. Donner de la lumière est la raison d'être du chrétien sur la terre. Ne manquons donc pas ce qui est notre vocation.